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جلسة مناقشة التقرير الوطني لروسيا الاتحادية

Working Group on the Universal Periodic Review 
Forty-fourth session 
6–17 November 2023
Review of the Russian Federation

 


السيد الرئيس، 
نرحب بوفد روســـــــيا الاتحادية برئاسة السيد أندريه لوغينوف، نائب وزير العدل. 
نُثني على منهجية روسيا في تعزيز التعاون والحوار البنَّـــــــاء حول قضايا حقوق الإنسان الدولية على أساس الاحترام المتبادل وانطلاقاً من مبادئ ميثاق الأمم المتحدة، وهو ما انعكس في مشاركتها الفاعلة ومبادراتها الإيجابية في المناقشات الدولية ذات الصلة. ونُشيد بسعيها المتواصل لحماية الأسرة والقيم الأسرية، ودمج هذه الاعتبارات في عددٍ من سياساتها وتشريعاتها الوطنية بما فيها المتصلة بالمرأة والطفل والحماية الاجتماعية.       
ونظراً للأثر الإيجابي لهذه المساعي على تعزيز بيئة دولية ووطنية لإعمال حقوق الإنسان نوصي:   
1. مواصلة الجهود لمواجهة محاولات تسييس قضايا حماية حقوق الإنسان، وكذلك مواجهة سياسات التدابير الانفرادية القسرية والمعايير المزدوجة. 
2. مواصلة الجهود لتقديم الدعم لضحايا العنف المنزلي. 
نتمنى كل التوفيق لروسيا الاتحادية في عملية المراجعة الدورية الشاملة. 
Mr. President,  
We welcome the delegation of the Russian Federation headed by Mr. Andrey Loginov, Deputy Minister of Justice. 
We commend Russia's approach in promoting cooperation and constructive dialogue on international human rights issues on the basis of mutual respect, and based on the principles of the UN Charter. This approach is reflected in its active participation and positive initiatives in relevant international discussions. We commend its continued endeavors to protect the family and family values, and to integrate these considerations into a number of its national policies and legislation, including those related to women, children, and social protection.
Given the positive impact of these endeavors on strengthening the national and international environment for the realization of human rights, we recommend:
1. Continue efforts to confront the attempts to politicize the human rights protection issues, as well as to counter policies of unilateral coercive measures and double standards. 
2.  Continue efforts to provide support to victims of domestic violence.
We wish the Russian Federation all the best in its UPR.
*******
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